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Jegyzőkönyv

Készült: az 1999. december 7-én megtartott közmeghallgatásról

Jelen vannak: Cifka János, Derecskei János, Farkas János, Fábián Jánosné, Kunsági László,
Rácz József, Dr. Rákosi Miklós, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők, Márki
Ferenc jegyző,
a lakosság részéről: 44 fó.

Napirend:
1./ Községpolitikai feladatok 1999. évi teljesítésének értékelése, 2000. évi

célkitűzések ismertetése.
Előadó: Farkas János polgármester

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket, majd ismertette a napirendben foglalt
előteIjesztést (mellékelve).

Hozzászólások:

Pilát János - köszönetét fejezi ki az önkormányzatnak, hogy a temető rendjében, a falu
központjának kialakitásában oly sokat tesz, minden itt élő és ide utazó ember örömére.
Legyünk büszkék településünkre.
Nagyon jó látni a falu központjában épülő új postahivatal és gyógyszertár épületét, amely
egyben a látványában is ronda MATÁV műszaki épületet is rendbe teszi.
Javasolja, hogy az elöregedett, beteg meggyfák pótlása során gondoljunk más fák ültetésére is.
Az önkormányzat megveszi, a lakosok elültetik.
Közvilágítással minden ősszel és télen gondok vannak. Hathatósan kellene az ÉDÁSZ -szal
tárgyalni ebben az ügyben.
Javasolja az avar és egyéb növényi anyagok elégetésének szabályozását.

Rózsavölgyi István - a helyi lapban - Kisbíró - mindenki olvashatja, hogy a közterület
rendjében milyen közös teendőinkvannak. Jó lenne ezeket ha mindenki betartaná.
Az önkormányzat legyen szigorúbb azokkal szemben, akik elhanyagolják a közterület
gondozását, vagy földjük művelését.

A Köztársaság utcában vannak járdahiányos szakaszok, de ott ahol járda van néhol a bokroktól
nem lehet közlekedni.
Szükséges lenne a Köztársaság út padkájának rendezése, a vizelvezetés megoldása. Halenárék
előtt az úttestről nincs megoldva a csapadékviz elvezetés.
Valaki a környéken a régi ásott kútba vezeti a szennyvizet, mert az ő kútjának vize nitráttal
szennyezett.

Halenár Jenő - vízelvezető árok karbantartását kéri, hogy a régi, a telkükön átvezetett árok
már ne funkcionáljon, mert a szomszédos telkeken a vizelvezetés nem biztosított, igy a
csapadékvíz az ő udvarában áll meg.
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Pató Ferenc - a háza mögötti kis közben teherautók járnak, és félő, hogy az út alatti pince
leszakad. A teherforgaImat ki kellene tiltani.

Csizmadia Andrásné - mi van a kábel TV-vel, miután az MSAT és a szív TV, a Carton
Netvorc megszűnt, német adók vannak a helyén, pedig jobb volna magyar adót látlÚ.

Stefkó János - örömmel hallotta, hogy jövőre a Szabadság út elején elkészül a járda és a
közvilágitás. Ez már régi probléma az ott élőknek. Javasolja a falutábla előbbre helyezését,
mert az autósok legalább a sebességükön fognak csökkentelÚ.
Egyik közeli szomszédja kutyája gyakran van az utcán, ahol veszélyezteti a gyerekek,
kerékpárosok testi épségét. A tulajdonost, aki egyébként itt van, már többször kértük ne
engedje a kutyát az utcára.

Erdélyi Gábor - a kóborló kutyák a kitett szemetes zsákot is széjjel szedik, fokozva a
rendetlenséget.
Szemétszá110tás formája, a kitett szemét tárolása már nem a mai kor követelményének
megfelelő. Mindenkinek kukát kellene vásárollÚ és zárt szemétszállOtást kellene bevezetlÚ.
Ezzel a szemétszáIlitás napján sem nézne ki rondán a falu közterülete. Legyen cél a kulturált
szemétgyűjtés és szállítás.

Máté Zoltán - a Szabadság út elején a járda megépitése igen fontos, mert sok a gyereke és
csak az úttesten lehet közlekedlÚ.

Turda Sándor - a falu közbiztonságáról senki nem szólt. A polgárőrség működését nem látja,
pedig tavaly ez volt a közmeghallgatás egyik fO témája.

Derecskei János képviselő elmondja, hogy a község fásOtása, a sérült, beteg meggyfák cseréje
fontos pont a falu szépitésében. Ezzel a községben működő faluszépítő mozgalom is
foglalkozik.

Farkas János polgármester válaszában elmondja:
- köszölÚ a dicséretet, véleményeket és a felvetett feladatok sorát. A felvetésekből

megállapOtható, hogy a jelenlévők a1apvetően elégedettek az önkormányzat munkájával,
terveiveI. Szeretnénk még többet megvalósOtani, de meg kell értem, hogy a feladatok
megvalósítása a pénzügyi lehetőségek fuggvénye.
- a hibák kijavitására a szükséges intézkedéseket megtesszük,
- a kábel tv rendszer kérdésében mindenkinek egyélÚleg kell a szükséges meghibásodásokat
jelezlÚ. A cég nem fogadja el a csoportos, általunk tett bejelentéseket. Az önkormányzat és az
A-Z-ig Bt kapcsolatában lényeges javulás lÚncs, ezt még ügyvédünk sem tudta elérlÚ.
A Kisbíró decemberi számában a kábel tv szolgáltatással kapcsolatos cikk jelelÚk meg, amelyet
ajánl mindenki figyelmébe.

Több hozzászólás nem volt a polgármester
közmeghallgatást beti .ezettnek nyilválÚtotta.
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